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 تمجید فیبا  
از زوج آتشین بسکتبال ایران

فدراسیون جهانی بسکتبال، به تمجید از زوج 
بهنام یخچالی - محمد جمشیدی در تیم ملی 
ایران پرداخت.به گزارش ایسنا، با نزدیک شدن 
زمان آغاز پنجره پنجم رقابت های انتخابی جام 
جهانی ۲۰۲۳، فدراسیون جهانی بسکتبال با 
انتشار گزارشی به تمجید از محمد جمشیدی 
و بهنام یخچالی، دو ستاره تاثیر گذار تیم 
 FIB .ملی ایران در این مسابقات پرداخت
در این گزارش به عملکرد این دو بازیکن در 
مسابقات انتخابی پرداخت و آن ها را به عنوان 
امتیاز آورترین بازیکنان در میان بازیکنان 
تیم های صعود نکرده آسیایی به جام جهانی 
۲۰۲۳ معرفی کرد.فیبا با اشاره به توانایی های 
جمشیدی و یخچالی نوشت: جمشیدی در 
شوت های سه امتیازی نسبت به یخچالی 
محتاط تر است. با این حال هر دوی این نفرات 
می توانند در لحظات سخت به کمک تیم ایران 
بیایند. بهترین عملکرد جمشیدی بازی با 
بحرین و بهترین عملکرد یخچالی بازی با اپن 
بود.جمشیدی در پنجره دوم با یک نمایش 
فوق العاده کمک حال ایران مقابل بحرین شد. 
او ۴۱ امتیاز را برای تیم ملی ایران به دست 
آورد تا یکی از بهترین آمار امتیاز گیری در 
تاریخ مسابقات انتخابی قاره آسیا برای جام 
جهانی به ثبت برسد. بهترین نمایش یخچالی 
هم در تقابل با »یودای بابا« ستاره تیم ژاپن 
بود که ۳۰ امتیاز را برای ایران به دست آورد.

جمشیدی و یخچالی روی هم رفته ۲۳۷ 
امتیاز را برای ایران به دست آورده اند تا در 
میان زوج هایی چون »امیر هینتون - آنتونی 
باکار« از سوریه و »دار تاکر - امیر ابوحواس« از 
اردن که به ترتیب ۲۲۵ و ۲۲۰ امتیاز به دست 
آورده اند، رتبه نخست را به دست آوردند. 
زوج هایی چون »وائل اراکجی - علی حیدر« 
از لبنان و »ژو چی - گو آیلان« از چین، به 
ترتیب با ۲۲۰ و ۱۹۹ امتیاز، در رتبه های 
چهارم و پنجم قرار گرفته اند.فدراسیون 
جهانی بسکتبال با اشاره به شرایط جدول 
گروه F مسابقات انتخابی قاره آسیا برای 
جام جهانی ۲۰۲۳، کار ایران برای صعود به 
این مسابقات را سخت تر از سایر رقبا مانند 
قزاقستان دانست اما مدعی شد که زوج آتشین 
یخچالی و جمشیدی می توانند به همراه 
حامد حدادی، ایران را بار دیگر به جام جهانی 

بسکتبال برسانند.

پیشکسوت آبی پوشان گفت: با اینکه 
استقلال روی کاغذ نسبت به نساجی شانس 
بیشتری برای پیروزی در سوپرجام دارد، 
اما ضمانتی برای پیروزی ندارد. به گزارش  
مهر، دیدار سوپرجام کشور روز چهارشنبه 
و در کرمان بین دو تیم استقلال و نساجی، 
قهرمانان فصل گذشته لیگ برتر و جام حذفی 
برگزار می شود تا اولین جام فصل جاری به 
شاگردان ساپینتو یا شاگردان مطهری تعلق 
پیدا کند.کامیار کاردار بازیکن پیشین آبی 
پوشان در خصوص این بازی گفت: دیدارهایی 
با ویژگی سوپرجام برای هر تیمی مهم است 
و هر تیمی در آن حضور پیدا کند بدون توجه 
به نام و سابقه حریفش انگیزه های زیادی دارد. 
در پایان این بازی یک جام به تیم پیروز داده 
می شود و هیچ تیمی نمی خواهد به راحتی از 
این افتخار عبور کند.پیشکسوت آبی پوشان 
گفت: واقعیت این است که استقلال شرایط 
به مراتب بهتری نسبت به نساجی دارد و 
این بدان معناست که شانس آنها روی کاغذ 
بیشتر از رقیب است. اما این شانس بیشتر 
ضمانتی برای پیروزی آنها نیست.مهاجم 
پیشین آبی پوشان تصریح کرد: نساجی هم در 
این فصل شرایط مناسبی دارد و نتایج این تیم 
قابل تمجید است. آنها با گذشت یک سوم از 
فصل توانسته اند در بین تیم های بالای جدول 
حضور داشته باشند که این واقعاً جای تحسین 
دارد. همانطور که آمار هم نشان می دهد 
نقطه قوت نساجی در فاز تهاجمی است و به 
ازای آن در فاز تدافعی دچار ضعف هستند. 
آنها در لیگ شکست سنگینی از استقلال 
خوردند که این هم شاید یک وزنه روحی 
مناسب برای آبی پوشان باشد. اما ساپینتو و 
شاگردانش باید هوشیار باشند و در باد این 
پیروزی نخوابند.کاردار تاکید کرد: استقلال 
در ویترین افتخاراتش تنها یک قهرمانی 
سوپرجام کم دارد و هواداران این تیم برای 
پیروزی در این بازی و رسیدن به این جام 
لحظه شماری می کنند. ساپینتو و بازیکنان 
باید قدر این موقعیت را بدانند و به راحتی از 
کنار آن نگذرند. پیروزی در این بازی می تواند 
روحیه آنها را برای ادامه مسابقات لیگ هم 
بالاتر ببرد.پیشکسوت فوتبال سپس با اشاره 
به تعطیلی طولانی مدت لیگ برتر بیان داشت: 
این تعطیلی بهترین فرصت برای ساپینتو 
است تا نقاط ضعف تیمش را مرتفع نماید. 
او الان شناخت خوبی از لیگ ایران و ظرفیت 
بازیکنانش پیدا کرده و به نقاط ضعف تیمش 
نیز آگاه شده است. سرمربی آبی ها باید از این 
فرصت طلایی نهایت استفاده را ببرد و تیمش 
را طوری رهبری کند که در ادامه مسابقات 

مقتدرانه تر در میادین حضور پیدا کند.

خارج ازمستطیل سبز

 کامیار کاردار :
 هیچکس 

ضمانت نمی دهد

ستاره فیکس اسکوچیچ فراتر از فاجعه! 

 فوتبـــال داخلـــی 
 مهر:اعضای خارجی پرسپولیس غیر از مربی دروازه بان 
های این تیم تهران را برای پشت سر گذاشتن استراحت ترک 
کردند.رقابت های لیگ برتر فوتبال ایران در حالی با پایان 
هفته یازدهم با توجه به شروع اردوی تیم ملی ایران برای 
حضور در جام جهانی قطر تعطیل شد که پرسپولیس با کسب 
۲۴ امتیاز در صدر جدول قرار گرفت.یحیی گل محمدی 
سرمربی این تیم همچون سایر باشگاه ها تعطیلی دو هفته ای 
را برای بازیکنان خود در نظر گرفت تا به استراحت بپردازند. 
همین امر باعث خروج بازیکنان خارجی پرسپولیس شد تا 
یورگن لوکادیا، گئورگی گولسیانی، شیخ دیاباته و وحدت 
هنانوف به زادگاه های خود بازگردند.همچنین اوسمار ویرا 
و پپه لوسادا مربیان این تیم برای استراحت کشور را ترک 
کردند. در این بین ولسلی ننکا که همراه با خانواده اش در 
تهران زندگی می کند ترجیح داده است فعلا در پایتخت بماند 
و استراحت خود را در ایران پشت سر بگذارد.زمان بازگشت 
اعضای خارجی پرسپولیس به دلیل نا معلوم بودن زمان و 
مکان اردوی برون مرزی این تیم نا مشخص است اما قطعا تا 
۲۰ آبان ماه همچون سایر اعضای تیم به استراحت خواهند 

پرداخت.
ایسنا: سرمربی و سرپرست تیم ملی فوتسال جلسه ای را با 
رییس کمیته این رشته برگزار کردند. به گزارش ایسنا، وحید 
شمسایی، سرمربی تیم ملی فوتسال ایران به همراه کریمیان، 
سرپرست تیم ملی فوتسال امروز)دوشنبه( جلسه ای ۳ نفره 
را با احسان اصولی، رییس کمیته فوتسال برگزار کردند. آن ها 
در این جلسه درباره شرایط تیم ملی فوتسال و برنامه این تیم 
برای سال آینده و هم چنین آماده سازی تیم ملی برای جام 
جهانی ۲۰۲۴ فوتسال برگزار کردند. یکی دیگر از موضوعات 
صحبت اصولی و شمسایی، صحبت درباره دیدارهای دوستانه 
تیم ملی برای سال ۲۰۲۳ و امکان بازی با بزرگان فوتسال 

جهان بود که وعده هایی نیز به سرمربی تیم ملی داده شد.

امیر عابدزاده که در مقطعی به شماره یک تیم ملی تبدیل 
شده بود حالا دیگر شانس فیکس شدن در جام جهانی نیست.

به گزارش همشهری آنلاین، هنوز هم باورکردنی نیست 
دروازه بانی که در بخشی از مسابقات انتخابی جام جهانی در 
ترکیب اصلی تیم ملی قرار گرفته بود، امروز با چنین افت 
فاحشی مواجه شده باشد. وضعیت فعلی امیرعابدزاده تنها 
با کلمه »فاجعه« قابل توصیف است.یکی از نقاط اوج این 
تراژدی، شکست ۳ بر صفر پونفرادینا در مسابقات این هفته 
لیگ یک اسپانیا برابر آندورا بود؛ دیداری که در پایان آن 
دروازه بان ایرانی به عنوان ضعیف ترین بازیکن زمین انتخاب 
شد. این اما همه چیز نیست. پونفرادینا کلا فصل بسیار بدی 
را پشت سر می گذارد و عابدزاده هم شریک این کابوس است. 
تیمی که فصل گذشته در مقاطعی چشمگیر شانس صعود 
به دسته بالاتر را داشت، حالا در جدول ۲۲تیمی روی پله 
هجدهم قرار گرفته و بدتر از همه اینکه با دریافت ۲۱گل، 
صاحب ضعیف تریت خط دفاعی این مسابقات به شمار می آید. 
عابدزاده حضور موفقی در لیگ پرتغال داشت که با رشدی 
مستمر همراه بود. او به تدریج بالا آمد و بعد از بهترین فصل 
فوتبالی اش در ماریتیمو، با پیشنهاد پونفرادینا مواجه شد. 
امیر فصل اول حضورش در این تیم موفق بود و با نمایش های 
استاندارد توانست نظر دراگان اسکوچیچ را برای ورود به ترکیب 
اصلی جلب کند.دوران اوج گرفتن او مقارن شد با روزهای 
ضعف و نیمکت نشینی علیرضا بیرانوند در لیگ پرتغال. حالا 
اما شرایط برعکس شده است. از روزی که امیر آن گل بسیار بد 
را در سئول از کره جنوبی خورد، سراشیبی او آغاز شد و البته 
بیرانوند با بازگشت به پرسپولیس توانست روند خوبش را از 
سر بگیرد.حالا خبرهای ناگواری که از عابدزاده در اسپانیا به 
گوش می رسد، به حدی رسیده که تقریبا تردیدی نیست او 
شانسی برای بازی در قطر نخواهد داشت. حتی اگر مشکلی 
برای بیرانوند به وجود بیاید، برای بازی در شرایط فعلی حسین 
حسینی و پیام نیازمند در اولویت بالاتری نسبت به او قرار دارند

کارلوس کی روش:

شرایط   تیم ملی  جای  نگرانی  دارد

سال  پنجم
شماره   1406

سرمربی تیم ملی فوتبال ایران گفت: امروز فقط هشت بازیکن 
داشتیم و شرایطمان با بازگشت شجاع خلیل زاده و حسین 

کنعانی زادگان به باشگاه الاهلی قطر جای نگرانی دارد.
به گزارش مهر، کارلوس کی روش در حاشیه تمرین 
صبح امروز تیم ملی فوتبال ایران در فاصله ۲۰ روز مانده به 
آغاز رقابت های جام جهانی ۲۰۲۲ قطر گفت: به هر دلیلی، 
برنامه آماده سازی ما در مسیر درستی حرکت نمی کند. مطلع 
هستید آماده سازی یک قدم کلیدی در مسیر پیش رو است 
و بدون آن به آماده سازی نمی رسیم. الان که بازیکنان را در 
اختیار نداریم، بررسی آنها سخت است. احتمالاً بعضی از آنها 
هم شانس حضور در تیم ملی را از دست می دهند.سرمربی تیم 
ملی فوتبال ایران تاکید کرد: به عنوان مثال مشکلی برای دو 
بازیکن مهم خود داریم. متاسفانه باشگاه الاهلی قطر اجازه نداد 
شجاع خلیل زاده و کنعانی زادگان به تمرین با ما ادامه بدهند. 
پنج هفته بدون برگزاری بازی فوتبال برای آنها سخت است که 
بخواهند در لیست باشند. باید راجع به این موضوع فکر کنم. 
همه بازیکنان باید تمرین و بازی کنند و در اختیار باشند.

کی روش ادامه داد: درک این مطلب برای ما سخت است. با 
باشگاه الاهلی صحبت کردیم. تمام بازیکنان ملی پوش شاغل 
در لیگ قطر یعنی تونسی و الجزایری و استرالیایی در اختیار 
تیم های ملی خود قرار گرفتند به جز دو بازیکن ما. بازیکنان 
استقلال هم اینجا نیستند. می توانست شرایط ما بهتر باشد. 
سرمربی تیم ملی در پاسخ به این سئوال که چنین مشکلی 
چقدر برنامه هایش را مختل می کند؟ اظهار کرد: تمام همکاری 
از سوی باشگاه ها و مربیان را داشتیم. می خواهم از آنها تشکر 
کنم. باید درک کنیم این یک جام جهانی خاص است که در ماه 

نوامبر برگزار می شود. قوانین فیفا شفاف است. بازیکنان باید 
هفت روز قبل از جام جهانی به اردو بیایند. نمی توانیم گلایه 
کنیم چون این قانون است. حیف است ولی جای نگرانی دارد. 
دو بازیکن ما در قطر پنج هفته بازی نکرده اند. تنها این دو 
بازیکن مجبور شده اند به قطر برگردند. آنها می توانستند اینجا 
باشند و در تیم ملی بازی کنند.وی افزود: نمی خواهم از آنها 
انتقاد کنم. آنها حق دارند ولی نمی توانم درک کنم. همیشه 
یک تمرین بهتر از بدون تمرین بودن است. دو تمرین بهتر از 
یک تمرین و سه تمرین بهتر از دو تمرین است. هرچه بیشتر 
باشد، بهتر است. تمام تلاشمان را کردیم برنامه ریزی کامل 
داشته باشیم. منتخبی از تیم جوانان را آوردیم ولی امروز هشت 
بازیکن داریم. برای همین وقتی سئوال کردید آماده سازی تیم 
ملی چطور است گفتم می توانست بهتر باشد.سرمربی تیم ملی 
فوتبال اظهار کرد: فقط می توانید کارهایی را انجام بدهید که 
خودتان کنترل کنید. چیزی که کنترل ناپذیر است می توانید 
به خواب بروید.کی روش درباره آخرین وضعیت مصدومان تیم 
ملی ایران تاکید کرد: علیرضا جهانبخش اوکی است و چیز 
خاصی نیست. احمد نورالهی هم مشکل خاصی ندارد. سردار 
آزمون هم در مسیر درستی حرکت می کند و برنامه اش خوب 
جلو می رود. روز ۲ نوامبر به فضای باشگاه خودش باز می گردد. 
همکاری خوبی بین ما و باشگاه لورکوزن شکل گرفت. از 
منابع خودمان استفاده کردیم. اعضای کادر را به صورت 
تمام وقت در اختیار دو بازیکن قرار دادیم و به نورالهی 
و سردار کمک کردند. اطمینان داریم ۱۴ نوامبر سردار با ما 
خواهد بود.سرمربی تیم ملی درباره اینکه امکان همکاری بین 
فدراسیون های ایران و قطر برای بازگرداندن دو ملی پوش ایران 

وجود ندارد؟ یادآور شد: بحث فدراسیون ایران و قطر نیست. 
بحث باشگاه الاهلی است. درک نمی کنم. من و آقای نبی به 
باشگاه الاهلی رفتیم و از آنها به صورت حضوری تشکر کردیم. 
باشگاه الاهلی هم به صورت رسمی از ما حمایت کردند ولی 
یکباره گفتند »خیر« و از قول خود عقب کشیدند. مهم است 
که درک کنیم آنها حقشان است این کار را کنند. ولی درک 
نمی کنیم چرا کشور قطر تمام ملی پوشان دیگر را ترخیص 
کرده است. بازیکنان خود تیم ملی قطر بیش از ۶ ماه در اردوی 
اروپایی هستند. تنها دو بازیکنی که مجبور شدند برگردند، 
شجاع و کنعانی زادگان هستند. نمی توانم این را درک کنم.کی 
روش در پایان در پاسخ به این سئوال که آیا کنعانی زادگان و 
شجاع خلیل زاده در باشگاه خودشان تمرین می کنند؟ گفت: 
اطلاعی ندارم. از برنامه های تمرینی آنها حمایت می کنیم. 
چیزی که باید تکرار کنم این است که امروز هشت بازیکن 

برای تمرین داریم.
  »شرایط را مثبت می بینم« 

رئیس فدراسیون فوتبال در تمرین دیروز تیم ملی حاضر 
شد و گفت: می خواهیم بهترین نتیجه تاریخ را در جام جهانی 
کسب کنیم. به گزارش پس از برگزاری جلسه تمرین صبح 
امروز ملی پوشان فوتبال ایران بر روی چمن مرکز ملی فوتبال، 
بازیکنان تیم ملی عصر دوشنبه هم در مجموعه تمرینی »پک« 
به تمرین پرداختند. این تمرین به مدت ۷۰ دقیقه و با نظارت 
کارلوس کی روش برگزار شد. مهدی تاج و مهدی محمد نبی، 
رئیس و نایب رئیس فدراسیون فوتبال نیز با حضور بر سر تمرین 
تیم ملی ضمن خسته نباشید به سرمربی تیم ملی، اعضای کادر 
فنی و بازیکنان دقایقی از تمرین امروز ملی پوشان را از نزدیک 
نظاره کردند و آخرین وضعیت آماده سازی تیم ملی را مورد 

بررسی قرار دادند.
  تاج و نبی در حال خوش و بش با ملی پوشان

طبق اعلام سایت فدراسیون فوتبال، تاج در جمع ملی پوشان 
با ابراز خوشحالی از حضور کارلوس کی روش در تیم ملی ایران 
اظهار کرد: من شرایط فنی تیم ملی را بسیار مثبت می بینم. 
تمرکز همه روی موفقیت تیم ملی است و جام جهانی برای همه 
اهمیت دارد. بهترین نتایج تاریخ جام جهانی را دور قبل کسب 
کردیم و امسال هم می خواهیم بهترین نتیجه تاریخ را کسب 
کنیم. امروز به اینجا آمدیم که به شما خسته نباشید بگوییم. 
وظیفه مان است که هر روز بیاییم اما برای حمایت از تیم ملی 
کارهای زیادی در حال انجام است و مشغول این امور هستیم. 
امیدوارم موفق باشید. در ادامه مهدی محمدنبی هم از تلاشهای 
کادر فنی و بازیکنان تیم ملی قدردانی کرد و به اعضای تیم 
خسته نباشید گفت. به گزارش خبرنگار مهر، حضور تاج در 
اردوی تیم ملی فوتبال در حالی صورت گرفت که کارلوس کی 
روش صبح امروز در مصاحبه ای، نسبت به شرایط تیم ملی 
اظهار نگرانی کرده و گفته بود »برنامه آماده سازی ما در مسیر 

درستی حرکت نمی کند«

 مربی پیشین تیم ملی با انتقاد شدید از بنا:

 او  باید بابت نابود کردن نسل  کشتی فرنگی توضیح  دهد
عضو سابق تیم ملی کشتی فرنگی می گوید 
محمد بنا باید پیش از رفتن در مورد نتایج 
اخیر و نابود کردن نسل ورزشکاران این رشته 
پاسخگو می بود. مهدی محمدی در گفت وگو با 
خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم در واکنش 
به استعفای حمید سوریان از نایب رئیسی 
فدراسیون کشتی اظهار داشت: حمید چند 
ماه قبل از رفتن تیم به صربستان به من گفته 
بود شاید بروم، گفته بود خسته شده و حتماً 
دلایل خودش را داشته است. او با دبیر رفیق 
است و بعید می دانم اختلافی باشد. بیشتر از 
این در جریان نیستم. حتماً صلاح دانسته که 
برود و شاید بعدها دلایلش مشخص شود. وی 
که پیش از این یکی از منتقدان شیوه انتخابی 
محمد بنا بود در مورد کناره گیری این مربی 
از تیم ملی تصریح کرد: بنا خیلی به کشتی 
فرنگی بد کرد، به تنهایی و با خودرأیی ۱۰ 
سال پشتوانه ها را سوزاند و نگذاشت انتخابی 
برگزار شود، الان هم رفته و جالب است شنیدم 
با بنا مشورت شده که حسن رنگرز انتخاب 
شود! محمد بنا باید جوابگوی اشتباهاتش 
باشد، باید بابت نابود کردن نسل ها و از بین 
بردن ارسلان ها پاسخگو باشد. علی ارسلان 
یک نمونه بود، در میان تمام آن کشتی گیرانی 
که صدای شان در میان مخالفت با برگزاری 
مسابقه انتخابی شنیده نشد، ۲۰۰-۳۰۰ 
کشتی گیر مثل او بودند. شاید ارسلان موقعیت 
رفتن را داشت که ثابت کند ولی خیلی ها این 
موقعیت برای شان ایجاد نشد. خیلی ها از 
شکم شان می زدند که بمانند و مبارزه کنند، 
برخی نتوانستند و مجبور شدند دنبال کارگری 
بروند، برخی هم به بیراهه کشیده شدند و سر 
از جاهایی درآوردند که جای شان نبود. امثال 
یاسین بهرامی ها و رضا زیدوندها کجا هستند؟
  بنا بدون رزومه 15 سال سرمربی بود

قهرمان پیشین تیم ملی فرنگی با اشاره به 
اینکه محمد بنا پیش از المپیک ۲۰۱۲ لندن 
قاسم رضایی و امید نوروزی را نمی خواست، 
تأکید کرد: از همان معجزه لندن، بنا؛ قاسم 
رضایی را نمی خواست، وقتی تست مرحوم 
بابک قربانی و امیر علی اکبری درآمد، مجبور 
شد دنبال قاسم برود. امید را هم نمی خواست 
ولی مجبور شد او را با خود به المپیک ببرد. 
او انتخابی نمی گذاشت که بچه ها خودشان 

را ثابت کنند، مگر کسی با زور مربی قهرمان 
می شود؟ تلاش مربیان سازنده که در این 
سال ها هرگز دیده نشد، کشتی فرنگی را به 
اینجا رساند، یکی مثل حسن یوسفی افشار 
۲۵ سال قهرمانی کشورها رفته و قهرمانان 
بزرگ مثل فرشاد علیزاده، طالب نعمت پور، 
جاسم امیری، من و خیلی های دیگر را ساخته، 
الان هم چرخه انتخابی تیم ملی را او نوشته، 
علاوه بر سازندگی، طرح استعدادیابی و توسعه 
را او پایه گذاری کرده، یک آدم با این توانایی 
که کلی قهرمانی جهان و آسیا داده، مربی و 
سرمربی تیم ملی بوده خانه نشین شود و بنا 
که هیچ رزومه ای ندارد ۱۵ سال بدون انتخابی 

سرمربی تیم ملی باشد.
  بنا انتخابی نمی گذاشت که بگوید من 

این کار را کردم
جمیعت  ببینید  شما  افزود:  محمدی 
کشتی فرنگی چقدر است. همه را فراری 
دادند. مسابقه انتخابی که از بین رفت، دیگر 
کسی انگیزه کار کردن ندارد، نه مربی و نه 
کشتی گیر و بنا باید پاسخگوی این اتفاق 
و باخت هایی که اتفاق افتاد، باشد. این تیم 
در بلگراد زمین خورده، بنا قبل از رفتن باید 
توضیح می داد چرا تیم ملی چند گروه و 
باند شده بود. شما یک فیلم ۳۰ ثانیه ای 
آموزشی از او دیده اید؟ کار فنی که ندارد، 
علم و دانش بدنسازی که نمی داند، می گفتند 
خوب مدیریت می کند که در نهایت اینگونه 

شد. فقط کاریزمای زوری داشت. او انتخابی 
نمی گذاشت تا خودش انتخاب کند و آخر 
سر بگوید من این کار را کردم. یعنی اگر 
انتخابی می گذاشت گرایی و ساروی انتخاب 
نمی شدند؟ طبیعتاً همین ها با نهایتاً یکی دو 
تغییر ملی پوش می شدند. کشتی نمی گذاشت 

که بگوید اینها کار من هستند.
  کجای انتخابی محمد بنا عدالت 

محور بود؟
محمدی با اشاره به عدم پشتوانه سازی 
در این سال ها گفت: ادعا نمی کنم ولی 
کار تحقیقاتی کردم و براساس آن صحبت 
می کنم. بقیه می ساختند و تیم خوب تحویلش 
می دادند و او هرگز پشتوانه سازی نمی کرد. این 
کار روح اله میکائیلی ها، هاشم و صابر میرزاده، 
مربیان خوزستانی و مازندرانی بوده، مگر 
نگفتند انتخابی تیم ملی باید عدالت محور 
و خدامحور باشد؟ کجای انتخابی محمد بنا 
اینطور بود؟ در تیمی که به مسابقات جهانی 
صربستان رفت، فقط امین میرزازاده انتخابی 
گرفت که او هم نتیجه اش را دید و نایب 
قهرمان جهان شد. اگر استراتژی مناسبی 
برایش در نظر گرفته می شد رضا کایالپ را 
هم در فینال می برد. این هم طراحی اشتباه 
کادرفنی بود. علیرضا نجاتی هم با کوچینگ 
اشتباه باخت. ۴ سال است می گویم خاک این 
بچه ها ضعیف است. از ۱۰ نفر 8 نفر در خاک 
فن خوردند چه کاری برای برطرف شدن آن 

در اردوها کردند؟ جهانی اسلو، اصلًا جهانی 
نبود، خود سوریان هم اذعان داشت که جهانی 
۲۰۲۱ یک پنجم جهانی های دیگر نبود، 
انگار آسیایی بود. امسال هم تازه و بلاروس 
و ستاره های کوبا نبودند که ما چهارم شدیم. 
او باید پاسخگو باشد و بعد از مسابقات جهانی 

نشست خبری می گذاشت.
  از 3 طلایی لندن بنا دو نفرشان را 

نمی خواست
قهرمان سابق تیم ملی فرنگی با تأکید بر 
اینکه با محمد بنا شکست های زیادی هم 
تجربه شده، عنوان کرد: چرا فقط آن دو تا برد 
را می بینند؟ همان المپیک ۲۰۱۲ که همه 
می دانند بنا از سه نفری که طلا گرفتند، دو 
نفرشان را نمی خواست. یکی را با مدال جهانی 
فرستاده بود خانه، سامان طهماسبی، صباح 
شریعتی و خیلی های دیگر را فراری داده بود. 
قاسم رضایی به آذربایجان رفت و برگشت. 
ارسلان ها و پاپی ها را فراری داد. الان معلوم 
می شود که ارسلان چقدر شایستگی داشت. او 
در همین جهانی که طلا گرفت، برنده مختاری 
را برد. از فدراسیون کشتی می خواهم که از 
محمد بنا بخواهد در مورد علت باخت صحبت 
کند، مگر خود بنا نگفته بود که دبیر بهترین 
امکانات را برای تیم ملی فراهم کرده، چرا پس 

نتیجه نگرفتید؟
  اردوی تیم ملی شده کشتی گیر 

سالاری
مورد  در  تنها  نه  گفت:  محمدی 
کشتی گیران، که در مورد مربیان هم باید 
چرخه انتخابی اجرا شود. الان مربی با نتیجه 
گرفتن شاگردش در یک مسابقه مربی سازنده 
شده و به اردوی تیم ملی دعوت می شود. چرا 
کیلویی مربی تیم ملی انتخاب می کردند؟ چند 
درصد مربیان تیم ملی سازندگی می کنند؟ 
مربیانی که به اسم سازنده به تیم ملی دعوت 
شدند چند قهرمان کشوری کُچ کردند؟ 
سازنده کسی است که ۱۰-۱۵ تا انتخابی 
تیم ملی برود و از نوجوانان تا بزرگسالان 
کار کرده باشد. یک زمانی مربیان کشتی گیر 
می ساختند و آنها را بالا می کشیدند الان 
کشتی گیر مربی اش را بالا می کشد! شده 
کشتی گیر سالاری. با مربیان سازنده واقعی 

می شود کشتی کشور را ارتقا داد.

 بیــن المــلل
آینده لیونل مسی، بزرگترین و بهترین بازیکن تاریخ 
بارسلونا چه خواهد شد؟ او به بارسا بر می گردد یا در 
پی اس  جی خواهد ماند؟ دو هفته پیش بود که ورونیکا 
بروناتی، خبرنگار آرژانتینی نزدیک به لیونل مسی، ادعا 
کرد که این بازیکن اول جولای در بارسلونا خواهد بود 
و به باشگاه محبوبش بر می گردد. مسی که تا تابستان 
آینده با پاری سن ژرمن قرارداد دارد، به تازگی اعلام کرد 
که در مورد آینده اش بعداز رقابت های جام جهانی قطر 
تصمیم گیری خواهد کرد و به نظر می رسد همین مدیران 
بارسا را به جذب زودتر او امیدوار کرده است. این در حالی 
است که برخی گمانه زنی ها حکایت از این دارند که باشگاه 
اینتر میامی بیشترین شانس را برای جذب مسی پس از 
پایان قرارداد او با پی  اس جی دارد. در واقع به نظر می رسد 
گزینه اینتر میامی جدی تر از بازگشت به بارسلوناست و 
در آمریکا این انتظار وجود دارد مسی در ماه های آینده با 
اینتر میامی قرارداد ببندد. خورخه و خوزه ماس، شرکای 
دیوید بکام در مالکیت باشگاه اینتر میامی، مذاکرات 
متعددی با خورخه مسی، پدر و مدیربرنامه های مهاجم 
آرژانتینی پی اس جی، داشته اند. قرار نیست تا پس از 
جام جهانی ۲۰۲۲، مذاکرات بیشتری انجام شود اما از ژانویه 

پیش ۲۰۲۳، مسی می تواند با تیم دیگری 
قرارداد ببندد. به زودی یک ورزشگاه 
جدید برای باشگاه تحت مالکیت بکام 
ساخته خواهد شد. این باشگاه اخیرا 
مجوز ساخت میامی فریدام پارک 

را دریافت کرده است؛ پروژه ای 
میلیاردی به معنای واقعی کلمه. 
همچنین می توان امیدوار بود 
که رفتن مسی به رونق فوتبال 
در آمریکا کمک کند. فوتبالی 
که روز به روز در ایالات متحده 
در حال رشد است، اما همچنان 
کم طرفدارتر از بیسبال، بسکتبال 

و فوتبال آمریکایی است.


